
Title (en)
Electrical radiant heating element for heating hot plates, and process and device for its manufacture.
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Elektrischer Strahlheizkörper zur Beheizung von Heizflächen sowie Verfahren und Vorrichtung zu seiner Herstellung.

Title (fr)
Corps de chauffe électrique à radiation pour réchauffer des plaques chauffantes ainsi que procédé et dispositif pour sa fabrication.
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Abstract (en)
[origin: ES2000793A6] An electric radiant heater (11) for heating a glass ceramic cooking surface (12) contains a dish-shaped insulator (14), to
whose inner bottom surface (18) are fixed heater coils (20). The heater coils have an oval cross-section and are pressed by their narrow sides into
surface (18) and fixed. The fixing pressing in takes place during the moulding of the moist insulator (14), made from fibrous material and by means
of a male mould receiving the heater coils in slots.

Abstract (de)
Ein elektrischer Strahlheizkörper (11) zur Beheizung einer Glaskeramik-Kochfläche (12) enthält einen tellerförmigen Isolierkörper (14), auf dessen
innerer Bodenfläche (18) Heizwendeln (20) festgelegt sind. Die Heizwendeln haben einen ovalen Querschnitt und sind mit einer ihrer Schmalseiten
in die Oberfläche (18) eingepreßt und festgelegt. Die festlegende Einpressung erfolgt im Verlaufe der Formpressung des feuchten, aus faserigem
Material bestehenden Isolierkörpers (14) mittels eines die Heizwendeln in Nuten aufnehmenden Einlegestempels.
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